

# IV International scientific and practical conference "Continuous education system "School – the University"

**Dear colleagues!**

The Belarusian national technical university invites you to participate in the IV International scientific and practical conference "Continuous education system "School – the University". Innovations and prospects" dedicated to the 100th anniversary of the Belarusian National Technical University, which will take place on **October 29-30, 2020 to Minsk.**

Registration of conferees, **internal or correspondence participation** in a conference, the publication of reports – **it is free.**

**Working languages of the conference:** Belarusian, Russian, English.

After the conference it is planned to publish a collection of articles with a full-text version on the website of the Scientific Digital Library eLIBRARY.RU.

**Registration is open until October 1, 2020.**

## **Problem field of the conference**

- Implementation of strategic approaches in the development of an ongoing system of education "School-University".
- Innovative technologies in the system of ongoing education "School-University".
- Popularization of engineering and technical-technological knowledge in the system of education "School-University".
- Potential and possibilities of diagnostics of educational achievements of the students.
- Aspects of the formation of a contingent of competitive specialists.
- Optimization of professional self-determination of students in the implementation of various forms and types of pre-university training.
- Modern forms of on-line learning: problems and trends.
- Effectiveness of distance education.
- Continuity in the system of general secondary and higher education.

We hope to welcome you

at the Belarusian National Technical University

***Уважаемые коллеги!***

Белорусский национальный технический университет приглашает Вас принять участие в IV Международной научно-практической конференции «Непрерывная система

образования «Школа – Университет». Инновации и перспективы», посвященной 100-летию Белорусского национального технического университета, которая состоится **29-30 октября 2020 года в г. Минске.**

Регистрация участников конференции, **очное или заочное участие** в конференции, публикация докладов – **бесплатно.**

**Рабочий язык конференции:** белорусский, русский, английский.

После проведения конференции **предусмотрено издание сборника статей с размещением полнотекстовой версии** на сайте *Научной электронной библиотеки eLIBRARY.RU.*

Открыта **регистрация до 1 октября 2020г.**

### **Проблемное поле конференции**

- Реализация стратегических подходов в развитии непрерывной системы образования «Школа – Университет».
- Инновационные технологии в системе непрерывного образования «Школа-университет».
- Популяризация инженерных и технико-технологических знаний в системе «Школа – Университет».
- Инженерное образование: от школы к производству.
- Потенциал и возможности диагностики учебных достижений обучаемых.
- Аспекты формирования контингента конкурентоспособных специалистов.
- Оптимизация профессионального самоопределения обучаемых при реализации различных форм и видов довузовской подготовки.
- Современные формы on-line обучения: проблемы и тенденции.
- Эффективность дистанционного образования.
- Преемственность в системе общего среднего и высшего образования.